
  

 
  

 
 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Správnej rady Univerzity veterinárskeho lekárstva a farmácie 

v Košiciach konaného dňa 21.12. 2021 o 1300 hod. kombinovanou formou vo veľkej zasadačke 

Rektorátu UVLF v Košiciach na Komenského ul. č. 73 v Košiciach a online  

 

Prítomní: 10 členov Správnej rady UVLF v Košiciach podľa archivovanej prezenčnej listiny (9 

online v prostredí MS Teams a 1 prezenčne), Správna rada UVLF v Košiciach bola 

uznášaniaschopná. 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Informácia o rozvojových aktivitách a o aktuálnych úlohách UVLF  

v Košiciach 

4. Výročná správa o kvalite UVLF v Košiciach za akademický rok 2020/2021 

5. Vyhodnotenie plnenia a aktualizácia Dlhodobého zámeru Univerzity 

veterinárskeho lekárstva a farmácie v Košiciach na obdobie 2018 – 2023 

6. Rôzne 

7. Záver 

 

Ad 1: 

 Zasadnutie Správnej rady (ďalej len „SpR“) Univerzity veterinárskeho lekárstva  

a farmácie v Košiciach (ďalej len „UVLF“) otvoril jej podpredseda Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek, 

ktorý privítal členov SpR UVLF a hostí. Predstavil nových členov SpR UVLF v Košiciach JUDr. 

Dušana Gažovského a Ing. Petra Poláka, PhD. SpR UVLF schválila program zasadnutia  

a  overovateľov zápisnice – MVDr. Miroslava Martinčeka a Ing. Stanislava Hrehu, PhD. 

 

Ad 2: 

 Podpredseda SpR UVLF Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek vyzval tajomníka SpR UVLF doc. 

MVDr. Petra Korima, CSc., aby informoval o uzneseniach SpR UVLF, ktoré mali byť splnené  

ku dňu aktuálneho zasadnutia SpR UVLF. 



Prvým uznesením SpR UVLF uložila rektorke UVLF v Košiciach Dr. h. c. prof. MVDr. 

Jane Mojžišovej, PhD. oboznámiť členov SpR UVLF s aktuálnym stavom v oblasti akreditácií 

študijných programov a spôsobilostí vykonávať habilitačné a inauguračné konania. 

 Druhým uznesením SpR UVLF uložila rektorke UVLF v Košiciach Dr. h. c. prof. MVDr. 

Jane Mojžišovej, PhD. oboznámiť členov SpR UVLF s aktuálnym stavom pri zosúlaďovaní 

vnútorného systému kvality so štandardami pre študijný program. 

 Tretím uznesením SpR UVLF uložila rektorke UVLF v Košiciach Dr. h. c. prof. MVDr. 

Jane Mojžišovej, PhD. oboznámiť členov SpR UVLF s aktuálnym stavom v oblasti aktívnych  

aj pasívnych súdnych sporov UVLF. 

Štvrtým uznesením SpR UVLF uložila kvestorovi UVLF v Košiciach Ing. Róbertovi 

Schréterovi, PhD. podať pri Výročnej správe o hospodárení UVLF v Košiciach za rok 2020 

informáciu o ekonomike jednotlivých stredísk. 

Piatym uznesením SpR UVLF uložila kvestorovi UVLF v Košiciach Ing. Róbertovi 

Schréterovi, PhD. podať informáciu o možných benefitoch z využívania patentu Probiotický 

prípravok, spôsob jeho prípravy a použitie probiotického prípravku pre UVLF. 

 Rektorka UVLF v Košiciach Dr. h. c. prof. MVDr. Jana Mojžišová, PhD. oboznámila 

prítomných členov SpR UVLF s aktuálnym stavom v oblasti akreditácií nových študijných 

programov na UVLF a zosúlaďovaní vnútorného systému s požiadavkami Štandardov pre študijný 

program Slovenskej akreditačnej agentúry pre vysoké školstvo a s aktuálnym stavom v oblasti 

aktívnych a pasívnych súdnych sporov, ktorých účastníkom je UVLF. 

Kvestor UVLF v Košiciach Ing. Róbert Schréter, PhD. podal prehľadnú informáciu 

o hospodárení jednotlivých stredísk a o ďalšom postupe pri využívaní vyššie uvedeného patentu. 

V diskusii vystúpili Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek a MVDr. Miroslav Martinček, ktorých 

otázky sa sústredili na novelu zákona o vysokých školách a na situáciu s ďalším osudom Pavilónu 

morfologických disciplín. 

 

Ad 3: 

 Rektorka UVLF v Košiciach Dr. h. c. prof. MVDr. Jana Mojžišová, PhD. informovala 

prítomných členov SpR UVLF, že v roku 2021 univerzita bola úspešná v akreditácii dvoch nových 

študijných programov – bakalárskeho ŠP veterinárna sestra (v slovenskom jazyku v dennej 

a externej forme štúdia a v anglickom jazyku v dennej forme štúdia) a magisterského ŠP pohoda 

a ochrana zvierat (v slovenskom jazyku v dennej a externej forme štúdia). SAAVS neudelila 

akreditáciu pre ŠP rodinný farmár (v slovenskom jazyku v dennej a externej forme štúdia) 



a aktuálne univerzita podala odvolanie voči rozhodnutiu, ktoré považuje za tendenčné 

a nezohľadňujúce reálne potreby edukácie a spoločenskej praxe. 

 

Ad 4 a 5: 

 Výročnú správu o kvalite UVLF za akademický rok 2020/2021 uviedol prorektor univerzity 

prof. MVDr. Jozef Nagy, PhD. Vo svojej powerpointovej prezentácii predstavil prierez výročnou 

správou a zameral sa na závery, ktoré zo správy vyplynuli. Zdôraznil, že štruktúra správy, ktorú 

univerzita po šiestykrát vypracovala ako reakciu na odporúčania medzinárodnej komisie EAEVE, 

zostala zachovaná, došlo iba ku zmene obsahu kapitoly 5 Vzdelávanie, čo súvisí s procesom 

zosúlaďovania vnútorného systému UVLF. Keďže jeden z bodov výročnej správy sa dotýkal  

aj vyhodnoteniu plnenia Dlhodobého zámeru UVLF v Košiciach na obdobie 2018 – 2023, v tomto 

bode informoval aj o jeho plnení a aktualizácii. 

 V diskusii vystúpili Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek a Dr. h. c. prof. MVDr. Jana Mojžišová, 

PhD. 

 

Ad 6: 

 V bode rôzne vystúpila rektorka UVLF Dr. h. c. prof. MVDr. Jana Mojžišová, PhD., ktorá 

informovala členov SpR UVLF o aktuálnej situácii s novelou zákona o vysokých školách  

po medzirezortnom pripomienkovom konaní. Najväčším nedostatkom novely je absencia 

diferenciácie  vysokých škôl podľa kvality výskumnej činnosti a s tým spojené financovanie 

vzdelávania aj výskumu. Navyše, nastavenie účinnosti zákona bude výrazne komplikovať 

akademický rok. Zákon nerieši reálne problémy vysokého školstva. Ing. Stanislav Hreha, PhD. 

konštatoval, že poslancom vládnej koalície chýba odborné vnímanie problému a riadia sa 

politickými direktívami, čo nemôže priniesť zvýšenie kvality ani do oblasti vysokého školstva. 

MVDr. Ladislav Stodola sa v súvislosti so zlou finančnou situáciou pýtal, či existuje. Rektorka 

univerzity konštatovala, že situácia je veľmi vážna a škola musí počítať s každou alternatívou. 

Podpredseda SpR sa opýtal kvestora univerzity na odhad hospodárskeho výsledku. Podľa 

informácie kvestora bude kladný. V neverejnej časti zasadnutia SpR UVLF schválila odmenu 

rektorke UVLF za výsledky dosiahnuté v roku 2021. 

  

Ad 7: 

 Podpredseda SpR UVLF Dr. h. c. JUDr. Ing. Ján Bílek poďakoval prítomným členom SpR 

UVLF a hosťom za účasť, diskusiu a predložené návrhy, a všetkým poprial príjemné sviatky 

a všetko dobré do nového roka 2022.  



 

Správna rada UVLF v Košiciach schvaľuje (pomerom hlasov v štruktúre za/proti/zdržal sa): 

1. Program zasadnutia SpR UVLF (10/0/0). 

2. Overovateľov zápisnice zo zasadnutia SpR UVLF v Košiciach – MVDr. Miroslava 

Martinčeka a Ing. Stanislava Hrehu, PhD. (10/0/0). 

3. Odmenu rektorke UVLF v Košiciach (10/0/0). 

 

Správna rada UVLF v Košiciach berie na vedomie (pomerom hlasov v štruktúre za/proti/zdržal 

sa): 

1. Informáciu rektorky UVLF v Košiciach o aktuálnom stave v oblasti akreditácií študijných 

programov a spôsobilostí vykonávať habilitačné a inauguračné konania (10/0/0). 

2. Informáciu rektorky UVLF v Košiciach o  aktuálnom stave pri zosúlaďovaní vnútorného 

systému kvality so štandardami pre študijný program (10/0/0). 

3. Informáciu rektorky UVLF v Košiciach o  aktuálnom stave v oblasti aktívnych aj pasívnych 

súdnych sporov UVLF (10/0/0). 

4. Informáciu kvestora univerzity o  ekonomike jednotlivých stredísk. (10/0/0). 

5. Informáciu kvestora univerzity o  možných benefitoch z využívania patentu Probiotický 

prípravok, spôsob jeho prípravy a použitie probiotického prípravku pre UVLF (10/0/0). 

6. Výročnú správu o kvalite UVLF v Košiciach za AR 2020/2021 (10/0/0). 

7. Vyhodnotenie plnenia a aktualizácia Dlhodobého zámeru Univerzity veterinárskeho 

lekárstva a farmácie v Košiciach na obdobie 2018 – 2023 (10/0/0). 

 

Zapísal: 

doc. MVDr. Peter Korim, CSc., v. r. 

 

Overili: 

MVDr. Miroslav Martinček, v. r. 

Ing. Stanislav Hreha, PhD. , v. r. 

 

Schválil:  

Dr. h.c. JUDr. Ing. Ján Bílek, v. r. 

 


